
Nieuwjaarstoespraak s.v. Grol 7 januari 2024 

Beste leden, supporters, vrijwilligers en alle betrokkenen bij onze prachtige 

voetbalclub Grol, 

Allereerst wil ik iedereen van harte welkom heten op deze traditionele 

nieuwjaarsbijeenkomst. 

Graag sta ik hier vandaag als voorzitter van deze mooie vereniging om samen met 

jullie terug te kijken op het afgelopen jaar en vooruit te blikken op wat komen gaat.  

Het afgelopen jaar is de wereld geconfronteerd met ongekende tragische 

omstandigheden die elke dag via radio, TV en overige media tot ons doordringen en 

die ook het komend jaar nog lang zullen blijven voortduren. 

En ook binnen onze eigen vereniging zijn er enkele betreurenswaardige dingen 

gebeurd zoals bijvoorbeeld het opstootje na afloop van de thuiswedstrijd van Grol 1 

tegen DVC ’26. En helaas zijn er 9 leden van onze vereniging in 2023 overleden. 

Gelukkig hebben we aan de andere kant in het afgelopen jaar ook heel veel mooie 

dingen mogen beleven binnen onze club. Ik noem natuurlijk het behaalde 

kampioenschap van Grol 1 met promotie naar de 1e klasse, maar wat te denken van 

de “Dubbel” die behaald is door Grol Zaterdag 3, door zowel kampioen als 

bekerwinnaar te worden. En dan zijn er daarnaast nog een groot aantal teams 

kampioen geworden zowel bij de jeugd als bij de senioren. Grote klasse en we zijn 

trots op jullie! 

Ook een bijzonder mooi moment was de huldiging van 7 leden in het kader van hun 

50 jaar lidmaatschap en de huldiging van ons Erelid Antoon ten Hoopen die vorig 

jaar maar liefst 75 (!) jaar lid was van onze mooie club. Daarnaast hebben we om niet 

te vergeten als club ons 105-jarig lustrum mogen beleven. 

De ondertekening van de samenwerkingsovereenkomst met de Academie FC 

Twente / Heracles is wat mij betreft ook een bijzonder resultaat dat zeker genoemd 

mag worden. Voor de goede orde, dit betreft geen exclusieve samenwerking en wij 

hebben als Grol ook al langere tijd een soortgelijke overeenkomst met De 

Graafschap. Om aantrekkelijk te zijn en blijven voor jonge spelers zijn dergelijke 

overeenkomsten met BvO’s erg belangrijk en we kunnen van de kennis van die 

BvO’s gebruik maken om onze eigen jeugd naar een hoger niveau te ontwikkelen. 

Maar afgezien van deze hiervoor genoemde bijzondere gebeurtenissen is het denk ik 

in brede zin een goed jaar geweest voor onze vereniging. In het bijzonder wil ik 

daarvoor al onze vrijwilligers bedanken, die onvermoeibaar hebben gewerkt om 

ervoor te zorgen dat onze leden veilig en met plezier konden blijven voetballen. Jullie 

toewijding en inzet zijn de ruggengraat van onze club, en ik spreek namens ons 

allemaal als ik zeg: dank jullie wel! 

Nu we vooruitkijken naar het nieuwe jaar, staan er ons weer vele nieuwe uitdagingen 

te wachten. Om er slechts een paar te noemen: 

1) Uiteraard op voetbaltechnisch gebied en dan met name handhaving van Grol 

1 in de 1e Klasse. En kan bijvoorbeeld Grol 11, om maar een willekeurig team 



te noemen, de hooggespannen verwachtingen waarmaken door het 

kampioenschap te behalen in de 7e Klasse? We gaan het zien. Ik wens alle 

teams van Grol heel veel succes bij het behalen van hun doelstellingen. 

2) Op bestuurlijk gebied hebben we te maken met maar liefst 3 vacatures in het 

Algemeen bestuur en is het een enorme uitdaging om enerzijds nieuwe 

bestuursleden te vinden en om anderzijds tot die tijd met een beperkt aantal 

mensen alles in goede banen te leiden. Dus daarom hierbij een oproep aan 

jullie allemaal om, als je zelf geïnteresseerd bent of je kent iemand die het 

misschien zou willen, dit te melden bij een van de bestuursleden. Ben je niet in 

voor een bestuursfunctie maar wel voor een andere vrijwilligersfunctie, meld je 

dan ook aan want er zijn enorm veel werkzaamheden die binnen zo’n grote 

club als Grol moeten worden uitgevoerd. 

3) We staan er financieel als vereniging goed voor maar om dat zo te houden 

zullen we serieus moeten kijken naar ons contributiebeleid. Want met de 

enorm hoge inflatiecijfers die we de afgelopen tijd hebben gezien en de 

inflatieverwachtingen voor de toekomst is de jaarlijkse contributie indexering 

van slechts 1,5% op termijn niet vol te houden. Ook werken we er daarnaast 

hard aan om onze  sponsorinkomsten te vergroten. 

Laten we alle uitdagingen die ook verder nog op ons pad komen, omarmen als 

kansen om te groeien en sterker te worden als club. Laten we blijven investeren in de 

ontwikkeling van onze jeugdspelers, zodat zij de toekomst van onze vereniging 

kunnen dragen. Laten we ook blijven streven naar fair play, respect voor elkaar en 

voor de scheidsrechters en laten we de waarden van sportiviteit hoog in het vaandel 

houden. 

Daarnaast wil ik graag stilstaan bij de saamhorigheid en vriendschap die onze club 

kenmerkt. Laten we blijven bouwen aan een sfeer waarin iedereen zich welkom voelt 

en trots is om deel uit te maken van deze voetbalfamilie. 

Ik wens jullie allen een gelukkig en gezond nieuwjaar, gevuld met sportieve 

successen en bovenal veel plezier op en naast het voetbalveld. Laten we samen 

werken aan een prachtig jaar voor onze club, waarin we samen groeien, genieten en 

bovenal samen mooie herinneringen creëren. 

Ik wens jullie namens het bestuur een in alle opzichten voorspoedig 2024! 

Dank jullie wel. 

07-jan-24 / Stan Raben 

 


